
Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 

 
Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 
     Nr 11/2009 w dniu 7 lipca 2009 roku.  
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9.00 zakończono o godz. 11.00. 
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Jerzy Springer 
 

obecny 
 

 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu, 
 

2.   Karolina Krenz – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

 
 

 
 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola subwencji oświatowej w zakresie przychodów i jej podziału. Zasady 

podziału subwencji oświatowej w 2009 roku. 
 

1.4. Analiza zatrudnienia w starostwie i zasady naboru pracowników.  
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2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

 
-------------------------------------------  

 
 

 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący – Pan Jacek Brzostowski, który powitał 

przybyłych na obrady i przedstawił porządek posiedzenia. 

Następnie Pani Karolina Krenz przedstawiła informacje dot. skalkulowania subwencji dla 

j.s.t. w 2009 roku oraz planowaną oraz ostateczną kwotę części oświatowej subwencji ogólnej 

na rok 2009 (zał. nr1 do protokołu). 

Pani Kierownik poinformowała, że subwencja oświatowa dla powiatu wągrowieckiego 

przyznana na rok 2009 była nieco niższa niż w roku 2008, ze względu na zmniejszającą się 

uczniów uczęszczających do powiatowych szkół. Jednakże subwencja oświatowa wystarcza 

na wszystkie zadania edukacyjne realizowane przez powiatowe placówki. Potem Pani 

Kierownik przedstawiła dane dot. wysokości budżetu poszczególnych placówek 

oświatowych. 

        O godzinie 9.20 na posiedzenie komisji przybył Radny Jerzy Springer.  

        W dalszej części posiedzenia Pan Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu  przedstawił 

zasady przeprowadzania naboru na stanowiska urzędnicze, zaznaczając, że na każde 

stanowisko urzędnicze przeprowadzany jest konkurs, przez specjalnie powo łaną komisję, ale 

ostateczna decyzja należy zawsze do Starosty Wągrowieckiego. Każdy konkurs składa się                

z dwóch części, tj. z oceny formalnej złożonych dokumentów oraz rozmów z kandydatami, 

którzy pozytywnie „przejdą” przez pierwszą część konkursu. 

Pan Sekretarz mówił również o trudnościach z naborem na stanowiska urzędnicze, 

szczególnie w Wydziale Geodezji i (…) oraz w Wydziale Architektury i Budownictwa, 

spowodowanych m.in. różnicą w oczekiwaniach finansowych kandydatów, a możliwościami 

starostwa. 

 

 



Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 

 

- 3 – 

 

Następnie Pan Sekretarz przedstawił strukturę zatrudnienia w poszczególnych 

wydziałach starostwa. Łącznie w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu jest zatrudnionych                                  

94 pracowników na 91,6 etatach. 

Wzrost zatrudnienia spowodowany jest wzrastającą liczbą zadań realizowanych przez 

powiat, a zlecanych przez ustawodawcę. 

Na tym protokół zakończono. 

 
 
4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
4.1. Zapytania -------------------------  

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
      4.3. Stanowiska  -----------------------  

 
 
4.4. Wnioski: 

 
1) W związku z badaniem sprawy wyjazdu grupy uczniów I LO do Londynu, komisja 

prosi o przedstawienie ”Regulaminu wycieczki”, na który powołuje się Dyrektor I LO               
w Wągrowcu, w piśmie OK.0716-17/09 z dnia 10.06.2009 roku. 

 
Niniejszy wniosek został przyjęty przez komisję jednomyślnie podczas głosowania. 
Wszyscy byli „za”. 
 

2) Komisja wnioskuje także o przedstawienie kserokopii oświadczenia o zapoznaniu się 
z regulaminem wycieczki, które podpisała matka ucznia. 

 
Również ten wniosek poparli wszyscy członkowie Komisji. 

 
 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodnicz ący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski  

                                                                                     

 


